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Algemeen bestuur Veiligheidsregio  
Noord-Holland Noord 

Datum 7 juli 2023 
Tijd 10.15-12.00 uur 
Locatie Raadszaal gemeente Bergen NH, Molenweidtje 2, 1862 BC Bergen 
Voorzitter Burgemeester Schouten  
Status Vastgesteld op 13 oktober 2023 
 

1 Opening 
De voorzitter opent de vergadering en heet allen welkom na een bijzondere woensdag, de 
dag van de zomerstorm Poly. Ze bedankt alle medewerkers van de VRNHN en de 
gemeenten voor hun inzet. Voor wat betreft de schade als gevolg van de storm geeft zij aan 
dat nog niet alles is opgeruimd. Nu het mooi weer is en inwoners naar buiten gaan, worden 
zij gewaarschuwd voor eventuele risico’s, omdat nog niet alles is opgeruimd. Vanuit de 
VRNHN wordt gekeken welke tips zij de gemeenten hierbij nog kunnen meegeven.  
 
De voorzitter feliciteert burgemeester Pijl met zijn voordracht als nieuwe burgemeester van 
gemeente Medemblik. 
 
Een speciaal welkom aan waarnemend burgemeester Van der Zwaag van gemeente Texel. 
 
Burgemeester Bonsen-Lemmers van gemeente Koggenland sluit later aan. 
 
Afmeldingen: 
Bericht van verhindering is ontvangen van: 

• Burgemeester Ten Bruggencate, gemeente Heiloo 
• Wnd. Burgemeester Heerschop, gemeente Castricum 

 
De voorzitter geeft aan dat dit de laatste vergadering van het algemeen bestuur is voor het 
zomerreces. We kijken terug op een bijzondere periode met o.a. boerenprotesten, de 
effecten van de oorlog en de verschillende gevolgen van klimaatveranderingen. Daarnaast 
vonden in de afgelopen periode enkele akelige incidenten plaats zoals het verkeersongeluk 
in Markenbinnen, de situatie van 2 GRIP-situaties tegelijkertijd in Den Helder en in Dijk en 
Waard, en het evenement Iron Man in Hoorn waarbij extreme hitte ervoor zorgde dat zowel 
deelnemers als publiek onwel werden. Een en ander maakt duidelijk wat de relevantie van 
de VRNHN is voor de samenleving. 
 

1.1 Vaststellen agenda  
De voorzitter geeft aan dat het hamerstuk ‘Noodzakelijke actualisatie GR-VRNHN’ van de 
agenda wordt gehaald omdat nog niet alle collegebesluiten bekend zijn. Hierdoor kan het 
AB nog niet constateren dat de nieuwe GR een feit is.  
De voorzitter stelt voor om buiten de vergadering om via een schriftelijke ronde een besluit 
te nemen zodra alle collegebesluiten bekend zijn. Hiertoe wordt een e-mail gestuurd naar 
de betreffende gemeenten. Actie. 
 

1.2 Mededelingen 
• Burgemeester Van Dam deelt mee dat de Auditcommissie in de nieuwe samenstelling 

de eerste vergadering heeft gehad en dat zij is benoemd tot voorzitter van de 
Auditcommissie.  

• Burgemeester Van Zuijlen deelt mee dat hij geen zitting meer heeft in de Regietafel 
Gemeenschappelijke Regelingen NHN. Zijn plaats is ingenomen door burgemeester Pijl. 

• Burgemeester Bonsen-Lemmers deelt mee dat er op 18 juli een bezoek van de 
Inspectie Jeugd en Gezondheid plaats zal vinden aan de CNO in Avenhorn. Een eerder 
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inspectiebezoek was al positief. Er is veel aandacht voor de zorgcomponent. Er is veel 
over gepubliceerd. De zorg in de CNO Avenhorn bestaat uit: 3 dagen per week 
spreekuur, aanwezigheid van een zorgcoördinator, een psycholoog, een jeugdarts, er is 
EHBO en doorverwijzing naar de GGZ. Zij merkt op dat bewoners van de CNO vaak 
andere verwachtingen hebben van het zorgsysteem, bijvoorbeeld 24/7 zorg aanwezig. 
De GHOR kijkt vol vertrouwen uit naar de komende inspectie.  

• Mevrouw Kortenray deelt mee dat het ROAZ-beeld na de vergadering per e-mail zal 
worden gedeeld. Het gaat met name om inzicht in knelpunten in de acute zorg en het is 
de opmaak naar een ROAZ-plan dat eind van het jaar klaar moet zijn.  

• De heer Taneja deelt over de stand van zaken van het dekkingsplan mee dat dit de 
zienswijzeprocedure ingaat in december. Een ruwe versie van het plan gaat volgende 
week de eerste consultatieronde in. Het formele proces van besluitvorming start na de 
zomer. Het zal onderdeel van gesprek zijn tijdens de bestuurstweedaagse in oktober en 
besluitvorming is gepland voor het AB in december. 
Burgemeester Van Dam vraagt of de VRNHN er een proces-memo met de tijdslijn aan 
toe kan voegen, zodat het proces duidelijk is voor de gemeenteraden.  
De heer Taneja geeft aan dat dit zal worden toegevoegd aan de aanbieding van het 
eerste ruwe dekkingsplan. Dit kan in deze fase door gemeenten zelf eventueel ook met 
de raden gedeeld worden. Actie. 

• Burgemeester Nieuwenburg deelt mee dat hij op 30 juni aanwezig is geweest bij de 
vergadering van het Veiligheidsberaad. Als voorzitter van het VB is de heer Bruls 
inmiddels vervangen door de heer Wouter Kolff (voorzitter van VR Zuid-Holland Zuid). 
Als plaatsvervangend voorzitter is de heer Heerts gekozen (voorzitter VR Noord- en 
Oost Gelderland). Een aantal inhoudelijke punten is gedeeld. De thema’s voor de 
strategische agenda VB 2024-2027 zijn akkoord bevonden. De 4 centrale thema’s zijn: 
klimaatveiligheid, veilige energietransitie, digitale ontwrichting en herziening van de Wet 
Veiligheidsregio’s. Weerbaarheid/zelfredzaamheid wordt geen separaat thema, maar zal 
vermoedelijk een plek krijgen binnen de diverse thema’s. De strategische agenda wordt 
in december ter vaststelling aangeboden. Verder is gesproken over het protocol 
interregionaal beleidsteam. Dit protocol betreft een uitwerking van de besluitvorming in 
het IRBT (met speciale aandacht voor de rol van de voorzitter van het IRBT) en de 
rolomschrijving van het Veiligheidsberaad. Verder is er een haalbaarheidsonderzoek 
brandweerkerndata vastgesteld, is er gesproken over een tussenfase versnellingsplan 
informatieveiligheid en is gekomen tot de oprichting van de stichting Waarborgfonds 
Veiligheidsregio’s. 

• Burgemeester De Boer dankt de medewerkers van de VRNHN en de Politie voor alle 
inzet voor en tijdens het evenement Sail Den Helder. 

• De voorzitter deelt mee dat tijdens de bestuurs-2-daagse op 12 en 13 oktober de 
agenda gebruikt zal worden voor een aantal stevige inhoudelijke discussies. De 
burgemeesters die werken aan stukken als de kadernota, het beleidsplan en het 
dekkingsplan kunnen de andere AB-leden dan meenemen in de stand van zaken en wat 
komt er op het AB afkomt. 

• De termijnagenda is bijgesloten ter informatie. 
 

1.3 Ingekomen en verzonden stukken 
 
1.3.1 Aanbiedingsbrief + bijlagen Aanzet tot kaderstellend besluit gewijzigde Wet   

Gemeenschappelijke Regelingen  
Burgemeester Van Kampen geeft hierbij aan dat de volgende stap is, dat het algemeen 
bestuur er iets van moet vinden, dus het komt terug ter besluitvorming. 
 
1.3.2 Raadsinformatiebrief Vogelgriep + bijlage Factsheet Vogelgriep 
 
1.3.3 Brief evaluatie resultaten brand Onderdijk 
Wnd. Burgemeester Straat merkt hierbij op dat de paraatheid bij deze situatie wel in het 
geding was. Het was een belangrijke les, een casus om te gebruiken. Het was goed dat er 
aandacht voor was in de pers, want dat maakt duidelijk richting de gemeenteraad dat het 
menens was. 
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1.3.4 Brief (paraatheids)situatie bij natuurbranden 
Waarnemend burgemeester Van der Zwaag merkt hierbij op dat gemeente Texel ontbreekt 
in het overzicht. 
De heer Taneja geeft aan dat het paraatheids-issue van toepassing is op specifiek de 
kuststrook van Castricum tot Callantsoog, en niet speelt op Texel waar ook overdag vrijwel 
dagelijks genoeg beschikbare vrijwilligers zijn. De situatie op de posten van Castricum tot 
Callantsoog is anders: de paraatheid overdag is rood (zorgelijke situatie), met uitzondering 
van de post Julianadorp. Een noodplan is nu in werking gesteld (mensen uit de regio 
kazerneren).  
 

1.4 Vaststelling verslag vergadering Algemeen Bestuur d.d. 26 mei 2023 
 
Burgemeester Wortelboer stelt de volgende wijziging voor bij agendapunt 2.4 Asiel op 
pagina 3: 
“Ook burgemeester Voskuil staat achter het standpunt van burgemeester Van den Hengel.  
Burgemeester Wortelboer herkent zich hier ook in. De gemeente Bergen Stede Broec heeft 
te maken gehad met evacuees uit Sudan die op zeer korte termijn zijn ondergebracht op een 
hotel vakantiepark en dat vraagt veel van een gemeente. Hij geeft aan dat gemeenten wel 
als serieuze partner behandeld moeten worden en dat betekent op tijd meegenomen worden 
als er iets moet gebeuren.” 
 
Besluit: 
Het verslag wordt vastgesteld met deze wijziging. 
 

2 Ter bespreking 
2.1 Jaarstukken 2022 en begroting 2024 VR NHN  

Portefeuillehouder burgemeester De Boer. 
 
Burgemeester Van Dam koppelt terug uit de Auditcommissie: de commissie heeft de 
zienswijzen doorgenomen en adviseert positief op het voorgestelde besluit.  
In de zienswijzen van een drietal gemeenten in de Noordkop (Den Helder, Texel, Hollands 
Kroon) is het advies opgenomen het rekeningresultaat van € 218.000 terug te storten naar 
de gemeenten in plaats van in de algemene reserve, conform de regionale afspraak dat de 
algemene reserve maximaal 2,5% van de omzet mag bedragen. (Financiële 
Uitgangspunten Gemeenschappelijke Regelingen van de regionale regietafel 
gemeenschappelijke regelingen.) 
De auditcommissie constateert dat er bij meerdere gemeenschappelijke regelingen wordt 
afgeweken van de afspraken die hierover zijn gemaakt. Het percentage van 2,5% lijkt 
feitelijk te beperkt om zowel schommelingen in de inflatie op te vangen als ook de risico’s 
die een organisatie loopt. De commissie ziet dat ook bevestigd in de geprognosticeerde 
tekorten in de bestuursrapportage (agendapunt 2.2). De commissie adviseert het AB de 
regionale regietafel te verzoeken de afspraak van 2,5% nog eens tegen het licht te houden.  
 
Burgemeester De Boer merkt op dat het algemeen bestuur wordt voorgesteld te besluiten 
de € 218.000 toe te voegen aan algemene reserve.  
Bij de zienswijzen op de Kadernota 2024 merkt hij op dat de gemeente Dijk en Waard 
nogmaals heeft aangegeven dat niet op alle zienswijzen is gereageerd. De VRNHN heeft 
dit gecorrigeerd door alsnog te reageren en de reactie spreekt voor zich. 
 
Burgemeester Van Zuijlen merkt op dat de raad van gemeente Enkhuizen een positieve 
zienswijze heeft gegeven bij de begroting, maar hij ziet niet in de stukken terug dat er een 
opmerking is gemaakt over alle gemeenschappelijke regelingen, nl. dat wanneer zou 
blijken dat gemeenten niet volledig voor de inflatie worden gecompenseerd door het Rijk, 
dat dan de gemeenschappelijke regelingen mee moeten bewegen. 
De voorzitter merkt op dat in gemeente Alkmaar ook zo’n opmerking is gemaakt. De 
opmerking kan meegenomen worden als besloten wordt een brief te richten aan de 
Regietafel. 
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Burgemeester Pijl en burgemeester Wortelboer sluiten zich aan bij de opmerking van 
burgemeester Van Zuijlen. 
Burgemeester De Boer geeft aan ervan uit te gaan dat gemeenten gecompenseerd zullen 
worden. 
 
Burgemeester Nieuwenburg merkt op dat gemeente Hoorn een negatieve zienswijze heeft 
gegeven op de begroting 2024 omdat geen dekking is gevonden binnen de eigen begroting 
voor het versterken van de informatieveiligheid. De beantwoording is nog steeds 
onbevredigend. Er is geadviseerd om in de toekomst te kijken naar samenwerking met de 
GGD en de gemeente Hoorn vraagt nogmaals om te kijken naar de schaalvoordelen en de 
besparing die daaruit voorkomt. Hij vraagt de portefeuillehouder nogmaals om een reactie.   
Burgemeester De Boer merkt hierbij op dat op het gebied van ICT daar waar mogelijk wordt 
en zal worden samengewerkt. Hier wordt zorgvuldig naar gekeken.  
 
Burgemeester Poorter dankt burgemeester De Boer en merkt op dat de raden hun best 
doen om tot zienswijzen te komen. Het zou goed zijn om de raden bijvoorbeeld middels een 
brief te informeren omtrent de (verschuivingen in de) bijdrage aan de algemene middelen. 
Dat kan discussies voorkomen.  
 
Besluit: 
Het AB besluit conform het voorstel: 
1. kennis te nemen van de zienswijzen van de gemeenteraden op de jaarstukken 2022 en 

begroting 2024 en de daarop geformuleerde reactie;  
2. de jaarstukken 2022 en de begroting 2024 van Veiligheidsregio Noord-Holland Noord 

volgens bijgaande exemplaren vast te stellen, waarmee  
- het positieve resultaat ambulancezorg van € 416.000 wordt gereserveerd in de 

algemene reserve ambulancezorg; - het positieve resultaat op de overige 
programma’s, exclusief ambulancezorg, van € 382.000 als volgt wordt bestemd:  

- De algemene reserve wordt verhoogd met € 164.000, zodat deze op het afgesproken 
peil komt van 2,5% van de lasten van de Veiligheidsregio Noord-Holland Noord.  

- Het restant van € 218.000 (0,3% van de lasten) wordt eenmalig ook toegevoegd aan 
de algemene reserve, ter dekking van het te verwachten omvangrijke éénmalige tekort 
in 2023 als gevolg van hogere inflatie en CAO stijging dan de loon- en prijsindexatie 
van de gemeentelijke bijdrage in de begroting 2023. 

 
2.2 Bestuursrapportage 1  

Portefeuillehouder burgemeester De Boer. 
 
Burgemeester Van Dam koppelt terug uit de Auditcommissie: de commissie heeft de 
zienswijzen doorgenomen en adviseert positief op het voorgestelde besluit.  
 
Burgemeester Poorter vraagt om een aantal zaken met een bericht vanuit de VRNHN toe te 
lichten. Het gaat erom dat het niet alleen wordt overgelaten aan de leden van het algemeen 
bestuur. Belangrijk is of de boodschap duidelijk is richting de raden.  
Burgemeester De Boer geeft aan dat er voor het reces een brief verstuurd wordt. Actie. 
 
Besluit: 
Het algemeen bestuur besluit conform het voorstel: 
1. de financiële afwijkingen veiligheidsregio (inclusief mutaties reserves) voor het 

begrotingsjaar 2023 en het te bestemmen resultaat 2023 (exclusief ambulancezorg) (€ 
2.875.000 negatief) vast te stellen;  

2. de financiële afwijkingen ambulancezorg (inclusief mutaties reserves) voor het 
begrotingsjaar 2023 en het te bestemmen resultaat 2023 (€ 165.000 negatief) vast te 
stellen;  

3. de bestuursrapportage 2023-01 vast te stellen. 
 
Het besluit wordt aangevuld met de volgende besluiten:  
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• Er wordt advies gevraagd aan de Regietafel Gemeenschappelijke Regelingen NHN 
over de 2,5%-afspraak in de FUGR en de aanpak als gemeenten niet goed worden 
gecompenseerd door het rijk; 

• Vóór het zomerreces wordt een brief gezonden aan de raden, met daarin een 
toelichting op de herverdeling van de middelen. 

 
2.3 Oprichting en deelname Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s  

Portefeuillehouder burgemeester De Boer. 
 
Burgemeester Van Dam deelt mee dat de Auditcommissie de zienswijzen heeft 
doorgenomen en positief adviseert. 
 
Burgemeester De Boer geeft aan dat het overzicht met zienswijzen is aangevuld met de 
zienswijze van Alkmaar. In het overzicht is een uitgebreide beantwoording op deze 
zienswijze opgenomen.   
 
Burgemeester Bonsen-Lemmers deelt mee dat de raad van gemeente Koggenland positief 
adviseert, maar er ook behoefte aan heeft op tijd te monitoren. Het onderwerp zal ook in de 
BAC Brandweer aan de orde komen. Het is goed om er volgend jaar weer naar te kijken. 
Burgemeester De Boer antwoordt dat er spelregels met elkaar zijn afgesproken en dat 
deelname aan de stichting meegaat in het reguliere controlesysteem. 
 
De Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s is al opgericht, zoals burgemeester 
Nieuwenburg aangaf in zijn terugkoppeling van het Veiligheidsberaad van 30 juni. 
 
Besluit: 
Het algemeen bestuur  besluit conform het voorstel: 
Tot oprichting van en deelname aan de Stichting Waarborgfonds Veiligheidsregio’s, die 
namens de veiligheidsregio Noord-Holland Noord in ieder geval dekking biedt voor de niet-
verzekerbare aanspraken als bedoeld in de Landelijke Regeling Aanspraken na 
Dienstongevallen, gehoord hebbende de gemeenteraden. 
 

2.4 Asiel 
Burgemeester Van Kampen, portefeuillehouder Asiel, geeft een korte mondelinge 
toelichting:  
Vanaf 1 juli is de rol van de veiligheidsregio’s bij de asielproblematiek weggevallen; de LRT, 
PRT en de RRT gaan een meer prominente rol vervullen bij de afstemming voor de opvang 
van asielzoekers, Oekraïense vluchtelingen en de huisvesting van statushouders. De RRT 
zal één keer per maand bijeen komen om de stand van zaken in de drie subregio’s te 
bespreken. Er ligt een urgent verzoek van de CdK over de noodzaak van de opvang van 
AMV’ers. Onze regio doet het redelijk goed v.w.b. opvang van AMV‘ers met status. Vanuit de 
PRT wordt het verzoek doorgeleid. 
De rol van de veiligheidsregio’s stopt formeel per 1 juli. In onze regio beheert de 
Veiligheidsregio NHN op dit moment de crisisnoodopvanglocaties in Petten en in Koggenland 
(laatstgenoemde gaat over naar Medemblik).  
 
Burgemeester Nieuwenburg verwijst naar het memo met de toelichting bij “De veranderende 
rol van de Veiligheidsregio”: “Tot 1 januari 2024 blijft de coördinatie in de opvang van de 
Oekraïense vluchtelingen bij de VRNHN. Uiteraard, als in dit kader weer een beroep op de 
VRNHN wordt gedaan, zal de VR met kennis, capaciteit en inzet hierin zijn 
verantwoordelijkheid nemen”.  
Hij vraagt zich af of het alleen over de vluchtelingen uit de Oekraïne gaat, of om een bredere 
groep. Er is een Regietafel, maar die is niet verantwoordelijk voor de aansturing. Er is nog 
steeds sprake van een crisis, waarbij het niet alleen gaat om Oekraïners. We moeten ons 
afvragen of de verantwoordelijkheid wel bij gemeenten hoort. 
Burgemeester Van Kampen antwoordt dat vluchtelingen uit de Oekraïne onder een andere 
regeling vallen, zij hebben een andere status. Zij vallen onder de verantwoordelijkheid van 
de gemeenten. Asielzoekers vallen onder het Rijk. 
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Burgemeester De Boer geeft aan dat gemeente Den Helder benaderd is voor opvang van 
AMV’ers in een hotel. Hij vraagt of andere gemeenten ook rechtstreeks benaderd worden 
voor opvang. 
Burgemeester Van Kampen antwoordt dat de afspraak is gemaakt dat gemeenten niet verrast 
worden door rechtstreekse benadering. Er moet overleg zijn met het COA en binnen de regio 
moeten we samenwerken. 
 
Burgemeester Van Dam vraagt zich af of dit gremium het juiste is om het gesprek over dit 
onderwerp te voeren, nu de rol van de veiligheidsregio’s is weggevallen. Ze wil graag weten 
welk overleg hiervoor het beste gebruikt zou kunnen worden.  
Burgemeester Van Kampen antwoordt dat het ambtelijk (voorbereidings)overleg breder wordt 
opgezet bij de RRT en waarschijnlijk na de zomer actief is. De PRT werkt vanuit de 
veiligheidsregio’s, waar de regie wordt gevoerd door de CdK (die geen doorzettingsmacht 
heeft). Burgemeester Van Kampen vraagt of het Burgemeestersoverleg (BO) gebruikt kan 
worden als het echt nodig is.  
De voorzitter antwoordt dat het BO hiervoor zeker beschikbaar is. In overleg met de directie 
van de VR moet nader worden bepaald met welke frequentie dit overleg georganiseerd zal 
worden. De huidige frequentie van eens per twee weken lijkt op dit moment niet meer nodig.  
 
Burgemeester Nieuwenburg geeft aan behoefte te hebben aan duidelijkheid over de 
vervolgstap voor wat betreft structuur en slagkracht. Gemeenten zitten gevangen in een 
situatie waarin ze niet weten welke kant het op gaat. Het blijft voorlopig crisis, maar er is geen 
doorzettingsmacht. Hij vraagt zich af waarover gemeenten besluiten, wanneer en of het op 
bestuurlijk niveau beter ingebed moet worden. 
De voorzitter stelt voor dat burgemeester Van Kampen deze vraag meeneemt en dat het 
memo concreter wordt gemaakt. De structuur die nu is opgezet loopt vooruit op de 
Spreidingswet, waarvan het de vraag is wanneer en of die er komt.   
De voorzitter vat samen dat er in voorkomende gevallen gebruik kan worden gemaakt van 
het BO en dat in de notitie de lijn voor de voor de langere termijn beschreven staat, waarbij 
de PRT de regie heeft. Daarnaast is er de toezegging dat de VRNHN blijft helpen als het 
nodig is.  
Burgemeester Van Kampen geeft aan dat afspraken zijn gemaakt en dat we ons daaraan 
houden. Gemeenten kunnen wel individuele keuzes maken, maar dat wordt niet regionaal 
georganiseerd. Binnen de regio moeten we er alert op zijn dat we niet overvallen worden.  
De heer Taneja voegt hieraan toe dat er vanuit de VRNHN mensen beschikbaar zijn als het 
weer spannend wordt en er coördinatie nodig is. 
 
Burgemeester Van Zuijlen vraagt of de burgemeester als bestuursorgaan aan tafel zit in de 
overleggen of als portefeuillehouder namens het college van B&W.  
Burgemeester Van Kampen antwoordt dat in de RRT een aantal wethouders aan tafel zit en  
er ambtelijk overleg en ondersteuning zijn georganiseerd. De burgemeesters zitten niet als 
zelfstandig bestuursorgaan aan tafel. 
 
Burgemeester Bonsen-Lemmers merkt op dat colleges en raden nauw betrokken moeten 
worden in deze volgende fase. De doorzettingsmacht zit meer in de onderlinge samenwerking 
dan in formele bevoegdheden. Die samenwerking is in onze regio goed.  
 
Burgemeester Poorter merkt op dat de ene keer de burgemeester en de andere keer de 
wethouder wordt aangesproken. Hij is er voorstander van dat de Provincie de regierol verder 
invult. 
 
Besluit:  
Het algemeen bestuur besluit conform het voorstel: 
Kennis te nemen van het memo over de verschuiving van taken inzake het asielvraagstuk 
van de Veiligheidsregio’s naar de gemeenten.   
 
Het besluit wordt aangevuld met de toezegging van burgemeester Van Kampen het memo 
verder te concretiseren en opnieuw te verspreiden. De memo mag ook gedeeld worden met 
de raden. Actie. 
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3 Hamerstukken 
3.1 Noodzakelijke actualisatie GR-VRNHN  

Portefeuillehouder burgemeester Schouten. 
 
Dit agendapunt is vervallen.  
 

3.2 Plaatsvervangend voorzitterschap vakantieperiode  
 
De voorzitter merkt op dat het hierbij gaat om het draaien van piket, dus de operationele 
kant. 
 
Burgemeester Poorter merkt op dat de Werkgroep bestuurlijke inrichting VRNHN in de 
voorbereiding van de nieuwe bestuurlijke inrichting ook meeneemt dat de tweede 
plaatsvervangend voorzitter daarin een vaste plek krijgt.  
 
Besluit: 
Het algemeen bestuur besluit conform het voorstel: 
1. de heer De Boer voor de periode van 31 juli t/m 6 augustus 2023 aan te wijzen als 

plaatsvervangend voorzitter.  
2. kennis te nemen van het roulatieschema van het plaatsvervangend voorzitterschap in de 

zomerperiode.  
3. kennis te nemen van het voornemen tot het uitwerken van een voorstel om een permanent 

tweede plaatsvervangend voorzitter aan te wijzen uit één van de leden van het Dagelijks 
Bestuur. 

 
4 Sluiting 
4.1 Rondvraag 

Burgemeester Van Kampen merkt op dat bij de storm op woensdag 5 juli gebleken is dat de 
meldkamer weer niet bereikbaar was. Zij vraagt of de VR iets gaat doen met 
publiekscampagnes, of dat dit structureel op de agenda kan komen. 
Mevrouw Kortenray deelt mee dat er verschillende meningen zijn over de bereikbaarheid 
van de meldkamer. Dit wordt nu uitgezocht. Het onderwerp ‘zelfredzaamheid’ is aan de 
orde (er worden veel niet-noodzakelijke meldingen gedaan).  
 
De voorzitter sluit de vergadering om 11.12 uur en wenst iedereen een goede zomer toe.  
 

 
 


